
Zápis ze zasedání školské komise MČ Praha-Libuš

Datum: 12. 10. 2023 18:10— 20:15

Přítomni: Mgr. Michaela Novotná Burdová, Ing.Jiří Hlavnička, Petra Plecitá, DiS., Mgr. Tomáš

Dollinger, Zdenka Dubová, Ing. Lenka Koudelková, Bc. Lucie Chmelířová

Omluveni: MUDr. Radka Szotkowská

Hosté: Mgr. Kateřina Turnové

Program:

1. Zahájení

2. Vystoupení místostarostky Mgr. Kateřiny Turnové

3. Informace ze setkání s ředitelkami a ředitelem MŠ a ZŠ, dne 2.10.2023

4. Informace o Komunitním plánu a pracovní skupině

S. Situace na ZŠ Meteorologická z pohledu rodičů

6. Návrhy na jednání ŠK od pí Dubové

7. Návrhy na jednání ŠK od pí Plecité

8. Stanovenítermínu příštíhojednáníŠK

9. Různé

Ad 1.

Paní předsedkyně zahájila zasedání školské komise v 18:10 a členové komise schválili navržený

program.

Z celkového počtu 7 členů ŠK přítomno 6 — hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 2.

Paní místostarostka informovala o proběhlých rekonstrukcích v Klubu Junior, na zahradě MŠ Mezi

Domy a v ZŠ Meteorologická.

Také informovala o personální obměně v ZŠ Meteorologická ve funkci ředitele školy a ostatních

pedagogických pracovníků.

Ad 3.

Setkání s řediteli MŠ a ZŠ proběhlo dne 2. 10. 2023. Předsedkyně školské komise informovala členy

komise, kteří se setkání s řediteli nezúčastnili, o tématech setkání. Hlavními tématy byla inkluze,

integrace a s tím související problematika dětí s OMJ. Byla dohodnuta další spolupráce komise se

školami.

Ad 4.

Paní místostarostka představila Komunitní plán rozvoje sociálních služeb MČ Praha 12 a MČ Praha-

Libuš. Členům budou zaslány podrobné informace o komunitním plánu s možností zapojit se do

pracovních skupin.  



Komise vyjádřila podporu paní Plecité a Ing. Koudelkové k účasti v pracovních skupinách.

Z celkového počtu 7 členů ŠK přítomno 6 — hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 5.

Paní Plecitá informovala o nevhodném způsobu komunikace nového ředitele ZŠ Meteorologická.

Komise doporučuje, aby paní místostarostka s panem ředitelem zhodnotíla vhodný způsob

komunikace s rodiči a žáky.

Z celkového počtu 7 členů ŠK přítomno 6 — hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 6.

Komise se seznámila s pilotním programem Info-Dráček z. s. s MŠ Mezi Domy v rámci kurzů českého

jazyka pro předškolní děti.

Ad 7.

Další předložené návrhy paní Dubové a paní Plecité budou postupně podrobněji projednány na

jednání komise.

Ad 8.

Příštíjednání ŠK se bude ve čtvrtek 30. 11. 2023. Pozvánku rozešle paní předsedkyně školské komise.

Ad 9.

Paní Plecitá se pokusí získat podněty od rodičů, jaké kroužky by děti zajímaly.

Paní místostarostka představila autobus Uličník, který bude v tomto školním roce přistavován k ZŠ

Meteorologická v rámci primární prevence kriminality. Dále informovala o rozsvěcování vánočních

stromků na území IVIČ Praha—Libuš.

Paní Dubová představila nadcházející integrační akce Info-Dráček z. 5.

Paní předsedkyně všem poděkovala za účast a ukončila zasedání ve 20:15 hodin.

Správnost obsahu jednání a zápisu potvrzuje:

Mgr. Michaela Novotná Burdová

ise

   

předsedkyně školské ko

 


